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ראשית ברצוננו להביע את תודתנו והערכתנו הרבה לפעילות חיילי חטיבת שומרון וכלל הלוחמים  
 בגזרת שומרון ואיו"ש על פעילות חשובה ללא חת להגנה על יו"ש ומכאן על כל מדינת ישראל.  

 
 זרה.  טחונית בגיתריע במכתב זה על נושא חמור ביותר הנוגע להתנהלות הב אנו מבקשים לה

 
מזה זמן אנו מודאגים יחד עם בכירים במערכת הביטחון מתרחיש היפוך קנים באזור שומרון  

וחזרה על טבח השביעי באוקטובר ביישובי יו"ש. לכך יש להוסיף את התחממות הגזרה אך לפני  
דות קשות אותן ספגה ההתיישבות  ר עלייה בפיגועי ירי ואבאירועי השביעי באוקטובר נזכי

 היהודית החלוצית ביו"ש.  
 

ב ברשות  מאז אירועי השביעי באוקטובר המזעזעים אנו חווים שינוי קונספציה בכל הנוגע לאוי 
הפלסטינית ופעילות התקפית רחבה כפי שדרשנו שנים בכפרים וכן סגירת כבישים בסיכון גבוה  

ם מהרשות הפלסטינית. פעילות זו הביאה הפלא ופלא בדיוק לתוצאה עליה דיברנו  לתנועת ערבי
במספר אירועי   50%במשך שנים. ירידה דרמטית באירועי הפח"ע ביו"ש. למעשה ירידה של כמעט 

באוקטובר עד סוף פברואר וירידת הסד"כ לעומת מספר אירועי   7הפח"ע בחודש בממוצע מה 
שבימים האחרונים   ,באוקטובר.  אלא 7ועד ה   23ש זה מינואר הפח"ע בממוצע לחודש על כבי

עולים וצפים דברים המביאים בוודאי לסיכון ברור, ואף העדפה של שגרת חיי הערבים ברשות  
הפלסטינית אל מול לקיחת סיכון כשהדבר נוגע לחיי אזרחי ישראל המתגוררים בשומרון )ובפרט  

 יי הרשות הפלסטינית להגיע למחוז חפצם(.   כאשר גם במצב הקיים כיום אין מניעה לערב
 

זורנו בכלל ובכביש גלעד בפרט, ורק  סיונות הפיגועים באינדהמנו לשמוע כי על אף עלייה ברורה בנ
חודשים לאחר זוועת טבח השביעי באוקטובר שהוכיחה לכולנו את הרצחנות של אויבינו, טבח   5

ות על "ההרתעה" בקרב האויב והמוכנות  שהיינו מצפים שיבטל כל קונספציה אחרת של הסתמכ
שלו לרצוח יהודים בכל דרך, בחרתם להורות לפתוח את כביש גלעד לתנועת ערבים מהרשות  

פיגועים על הכביש רק  16פיגועים על כביש זה בשנה האחרונה ו  88  הפלסטינית וזאת לאחר
 באיזור.   בשבועיים האחרונים,  בהם אף הוסרה פלוגה שלמה מסדר הכוחות המוצב 

 
על אף בקשותינו החוזרות ונשנות להידברות בנושא זה עם הנהגות הישובים ועם אנשי הביטחון  

זור, אתם מסרבים להדברות המינימאלית הנדרשת קודם לביצוע  האזרחיים מטעם המועצה בא
  סיוננו מסכנת חיים, וממשיכים בדרך שבוודאי תביא ח"ו לפיגוע הבא. יהחלטה שבעינינו ועל פי נ 

השאלה היא לא "אם" השאלה היא רק "מתי" ואיזו משפחה תצטרך להעלות לקורבן את יקירה  
כדי ששוב יסגרו את הכביש לשבועיים "עד יעבור זעם". אנחנו לא מבקשים לקבל פגישה אתכם  

אחרי הרצח הבא. אנחנו דורשים את הפגישה עכשיו. לפני הפיגוע שיגבה כאן דמים וקורבנות.  
ות להידברות מעלות חשש לזלזול בהתיישבות היהודית בשומרון, זאת בנוסף  ההתעלמות מהבקש

 יב על פני החיים של אזרחי ישראל.  למה שנראה כהעדפת שגרת החיים של האו
 
 
 
 
 



  
 

 
 
 
 

לשמוע ולחשוב  , דבריאנו חוזרים ומדגישים: ההחלטה לפתוח את כביש גלעד,  וחוסר המוכנות לה
יחד קודם להחלטה הזו, היא החלטה שמסכנת בצורה ברורה את חיי התושבים, אנו כותבים זאת  

 סיון העבר הקרוב והרחוק שלנו.   יעל פי נ
 

שובים וראש המועצה לפני ביצוע  דבר עם ראשי היילמרות בקשותינו ותחינותינו אתם מסרבים לה
ההחלטה. זו דורסנות וזלזול שלא נתקלנו בהם באף תקופה בעבר, כולל בתקופות שהיו מתוחות  

בין הצבא להתיישבות, והיא משדרת להנהגות השומרון וממילא לתושבים, תחושה ברורה של  
 זלזול הן בתושבים והן בדרישות הביטחון שלנו.   

 יחד".   -יו את ההחלטה ולבחון אותה בעיניים מפוכחות אנחנו דורשים לעצור עכש
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 יוסי דגן
 ראש המועצה 
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